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ZAPISNIK 

SA 19. SJEDNICE VMO OREHOVICA 
 

19. sjednica VMO Orehovica održana je 28. siječnja 2021. (četvrtak) s početkom u 17:00 sati u 
prostorijama MO Orehovica,  Kalina 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
 

-  Ružica Balaban, predsjednica VMO 
-  Valentina Vlah, zamjenica predsjednice VMO 
-  Božo Pavlović, član VMO 
-  Dajna Jogan, članica VMO 
-  Hava Odobašić, tajnica MO na zamjeni 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

-  Saša Novalić, član VMO 
 

 
Usvajanje zapisnika sa 17. sjednice VMO Orehovica od 21.09.2020. 
Usvajanje zapisnika sa 18. sjednice VMO Orehovica od 11.11.2020. 
 

• Zapisnici su jednoglasno usvojeni. 
 

 
 
 
 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Orehovica, Ružica Balaban i predložila sljedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
     

1 Osvrt na realizirani program „Doček Djeda Božićnjaka i čempresi za prvašiće“ 
2 Usvajanje Izvještaja o radu Vijeća MO Orehovica za 2020. godinu  
3 Odustajanje od programa „Dječja maškarana zabava“ 
4 Odustajanje od programa „Dan žena“ 
5 Razno 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 



  

AD1 
 
Predsjednica Vijeća MO, Ružica Balaban, osvrnula se na realizaciju programa „Doček Djeda 
Božićnjaka i čempresi za prvašiće“, čija je provedba ove godine bila nešto drugačija nego svih 
prethodnih godina. Naime, zbog situacije s COVID-19 nije održana predstava za djecu, ali su za 
mališane s područja MO Orehovica  kupljeni poklon paketi te već tradicionalni čempresi za 
prvašiće koji pohađaju PŠ Orehovica. Paketiće su roditelji za svoju djecu osobno preuzimali u 
Mjesnom odboru u periodu od 14. do 16. prosinca, a poklone učenicima PŠ Orehovica i čemprese 
za prvašiće uručila je učiteljica Marijana Kasunić.  
Ružica Balaban je istaknula da je zadovoljna provedenim programom te da je dobila i povratne 
informacije roditelja da su djeca zadovoljna sa poklonima. Iskoristila je priliku da se još jednom 
zahvali donatorima koji su svojim donacijama pomogli realizaciji ovog programa, a to su:  

- Nal d.o.o. 
- Obrt za građevinske usluge „Magaš“ 
- Kalina d.o.o. 
- R dekor d.o.o. 
- Krainc auto d.o.o. 
- Jadran galenski laboratorij d.d. 

 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i složili se s predsjednicom te 
se svi također zahvaljuju donatorima. 
 
 
AD2 
 
Predsjednica Vijeća MO, Ružica Balaban, dala je nazočnim vijećnicima na raspravu Izvještaj o 
radu Vijeća MO Orehovica za 2020. godinu. 
 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno usvojilo Izvješće o radu Vijeća MO Orehovica za 2020. 
godinu. 
 
 
AD3 
 
Vijeće MO Orehovica planiralo je u mjesecu veljači 2021. godine održati programsku aktivnost 
„Dječja maškarana zabava“. Za planiranu programsku aktivnost osigurano je 2.500,00 kn.  
 
Zaključak: Zbog nepovoljne epidemiološke situacije uzrokovane epidemijom COVID-19 te 
preporukama HZJZ-a o izbjegavanju okupljanja većeg broja osoba, Vijeće MO Orehovica je 
donijelo jednoglasnu odluku da se od planirane programske aktivnosti odustane. 
 
 
AD4 
 
Vijeće MO Orehovica planiralo je u mjesecu ožujku 2021. godine održati programsku aktivnost 
„Dan žena“. Za planiranu programsku aktivnost osigurano je 1.500,00 kn.  
 
Zaključak: Zbog nepovoljne epidemiološke situacije uzrokovane epidemijom COVID-19 te 
preporukama HZJZ-a o izbjegavanju okupljanja većeg broja osoba, Vijeće MO Orehovica je 
donijelo jednoglasnu odluku da se od planirane programske aktivnosti odustane. 
 
 
 
 
 
 



  

AD5 
 
Predsjednica Vijeća MO, Ružica Balaban, obavijestila je prisutne o dopisu Vijeća MO Draga s 
pozivom na zajedničko  djelovanje i potpisivanje peticije protiv najavljene izgradnje energane 
pogonjene na gorivo iz otpada na području ex vojarne Draga koja bi kao gorivo rabila otpad iz 
Županijskoga centra za gospodarenje otpadom „Marišćina“. Smatraju da je nedopustivo da se na 
navedenom području sagradi bilo kakav oblik spalionice smeća, energane ili odlagalište otpada s 
obzirom da se prije svega radi o vodozaštitnom području, a takvo bi postrojenje imalo štetan 
utjecaj i na stanovništvo u promjeru od 3 do 5 kilometara.  
Nekoliko dana nakon poziva, VMO Draga poslalo je obavijest u kojoj stoji da se za sada obustavlja 
daljnje potpisivanje peticije jer je u međuvremenu u članku Novog lista objavljeno da je status 
vodozaštitnog područja spriječio izgradnju Energane u Sušačkoj Dragi. Obavještavaju da će uputiti 
dopis Energu, Gradu Rijeci i PGŽ da se napisano potvrdi i službeno. 
 
 
Zaključak: Vijećnici su navedeno primili na znanje. Složili su se da će podržati VMO Draga u 
budućim inicijativama protiv izgradnje energane. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

Sjednica je završila u 19:00 sati. Ovaj se zapisnik sastoji od  tri (3) stranice. 
 

Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 
Hava Odobašić 

 
Predsjednica VMO Orehovica: 

Ružica Balaban 
   


